

## TERMS AND CONDITIONS

The seminar is personalized on the name of the concerned person; it can't be transferred to other person.

In order to safeguard the full privacy and protect sensitivity of personal data, any communication received by any means, from someone other than the signer of the registration data in the program, other than the exclusively authorized signatory, whose personal data is all recorded, a copy of his identity card, his identification number, his full name and his signature duly, this communication, which does not respect these rules, will be rejected without further notice.

The terms and conditions of the seminar only concern the attendees who has recorded all his personal data in the registration form, and we refuse to deal with anyone in any capacity whatsoever.

Attendees are strictly not allowed to take home any devices/tools /books. They are prohibited to have a personal soft and hard copy of all official documents, tools and handbooks of excellence with corresponding charges for the violators, and commit to respect full Intellectual Property Ownership of Excellence Swiss Group

Attendees are required to handle all Excellence SWISS Group tools/materials/properties with care, making sure it will be preserved as it is, and to avoid any damages.

All our services are accomplished exclusively as educational, learning and skills development Approaches. It cannot in any way be considered or confused as any kind of medical intervention.

Attendees shall respect the confidentiality of tools, database, materials provided by Excellence SWISS Group.

Financial Dues :

Attendees commit to pay financial dues. In case of non-respecting the commitment, the Attendee has no right to pursue the seminar. The Attendee seminar registration will be cancelled without prior notice; he will have no right to attend any other session in Excellence SWISS Group. The uncommitted Attendee will be held fully responsible.

Payments are not retrievable once the first seminar starts is it considered to be consumed, and it is fully calculated; it cannot be claimed proportionally or as a prorated split

All amounts are due and non-refundable, non-transferable, even if the Attendee didn't attend the date of the seminar, or have been cancelled by the Administration due to non-respects of terms and conditions.

The Attendee announces and guarantees to the institution that he has read and understood all the rules set forth in this contract based on goodwill and assimilation of all terms mentioned in it, and he knows with certainty that this training is intended for business exclusively, in order to test all his capabilities, skills and degree of commitment to join the group in the event of his success and in accordance with the investment conditions mentioned in a later agreement, and that he obtained all the explanations and clarifications and admits accepting the terms and conditions.

I pledge to respect all the terms and conditions and pay all financial dues as stipulated in the institution's registration laws, and I know with certainty that all amounts are not recoverable after the start of the seminar and are considered fully consumed, and I also acknowledge respect for all members of the organization's work team and not to affect people, systems and regulations, I adhere to the timetables of seminar and implement all the educational directives that I receive from the educational official. They have no time to waste in flimsy arguments, I acknowledge to myself the nullity of any subsequent dispute or claim of any kind, immediate or later.

## الأحكام والشروط

الندوة شخصية على اسم الشخص المعني : لا يمكن نقلها إلى شخص آخر.

من أجل حماية الخصوصية الكاملة وحماية حساسية البيانات الشخصية ، فإن أي اتصال يتم تلقيه بأي وسيلة ، من شخص آخر غير الموقع على بيانات التسجيل في البرنامج ، بخلاف الموقع المعتمد حصرياً ، والذي يتم تسجيل جميع بياناته الشخصية ، نسخة من بطاقة هويته ورقم هويته واسمه الكامل وتوقيعه حسب الأصول ، سيتم رفض هذا الاتصال الذي لا يحترم هذه القواعد دون إشعار آخر.

شروط وأحكام الندوة تخص فقط الحاضرين الذين سجلوا جميع بياناتهم الشخصية في استمارة التسجيل ، ونرفض التعامل مع أي شخص آخر بأي صفة كانت.

لا يُسمح للحاضرين بشكل صارم بأخذ أي أجهزة / أدوات / كتب إلى المنزل. يحظر عليهم الحصول على نسخة إلكترونية أو ورقية شخصية من جميع الوثائق الرسمية والأدوات وكتيبات التميز تحت طائلة المسائلة القانونية للمخالفين ، ويلتزمون باحترام الملكية الفكرية الكاملة لمجموعة التميز السويسري.

يُطلب من الحضور التعامل مع جميع أدوات / مواد / ممتلكات مجموعة التميز السويسري بعناية ، والتأكد من الحفاظ عليها كما هي ، وتجنب إلحاق أي أضرار بها.

يتم إنجاز جميع خدماتنا حصرياً كمنهج تربوية وتعليمية وتنمية المهارات. لا يمكن بأي حال من الأحوال اعتبارها أو الخلط بينها وبين أي نوع من أنواع التدخل الطبي.

يجب على الحضور احترام الملكية الفكرية الكاملة للأدوات وقاعدة البيانات والمواد التي توفرها مجموعة التميز السويسري.

مستحقات مالية :

يلتزم الحاضرون بدفع المستحقات المالية. في حالة عدم احترام الالتزام لا يحق للحاضر متابعة الندوة. سيتم إلغاء التسجيل في ندوة الحضور دون إشعار مسبق ؛ لن يكون له الحق في حضور أي جلسة أخرى في مجموعة التميز السويسري. سيتحمل الحاضر غير الملتزم المسؤولية الكاملة.

لا يمكن استرداد المدفوعات بمجرد بدء الندوة الأولى ، فهل تعتبر مستهلكة ، ويتم احتسابها بالكامل ؛ لا يمكن المطالبة به بشكل متناسب أو كتقسيم نسبي

جميع المبالغ مستحقة وغير قابلة للاسترداد وغير قابلة للتحويل ، حتى لو لم يحضر الحضور موعد الندوة ، أو تم إلغاؤها من قبل الإدارة بسبب عدم احترام الشروط والأحكام.

يعلن الحاضر ويضمن للمؤسسة أنه قد قرأ وفهم جميع القواعد المنصوص عليها في هذا العقد بناءً على حسن النية واستيعاب جميع الشروط المذكورة فيه ، وهو يعلم على وجه اليقين أن هذا التدريب مخصص للعمل حصرياً ، من أجل اختبار جميع قدراته ومهاراته ودرجة التزامه بالانضمام للمجموعة في حال نجاحه ووفقاً لشروط الاستثمار المذكورة في اتفاقية لاحقة ، وأنه حصل على كافة الإيضاحات والشروحات ويقر بقبول الشروط والأحكام.

أتعهد باحترام جميع الشروط والأحكام ودفع جميع المستحقات المالية على النحو المنصوص عليه في قوانين التسجيل بالمؤسسة ، وأنا أعلم على وجه اليقين أن جميع المبالغ غير قابلة للاسترداد بعد بدء الندوة وتعتبر مستهلكة بالكامل ، كما أقر بالاحترام لجميع أعضاء فريق عمل المؤسسة وعدم التأثير على الأشخاص والأنظمة واللوائح ، ألتزم بالجدول الزمني للندوة وأنفذ جميع التوجيهات التربوية التي أتلقها من المسؤول التربوي. ليس لديهم وقت يضيعونه في الحجج الواهية ، وأقر على نفسي ببطان أي نزاع أو ادعاء لاحق من أي نوع ، فورياً أو لاحقاً.